
* Orientering (O) Drøftelse (D) Beslutning (B) 

                Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 

 

 
Dato: 16.09.2024 

 

 
Tidspunkt: 18.00 – 20.00 (sandwich fra 17.30) 

  

 
Sted: Mødelokale Prisme 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældre - almen: 

Dagmar Feddern Donbæk (DFD) – Formand & 

mødeleder 

Kasper Løgstrup (KL) – Næstformand & ordstyrer 

Rasmus B. Johnsen (RBJ) 

Lene Buhl Køster (LBK) 

Mette Nielsen (MN) 

Pernille Mosekjær Schrøder (PMS) 

 

Forældre – A-klasserne: 

Elisabeth Iversen (EI) 

 

 

Medarbejdere:  

Christina Madsen (CM) 

Ulla Bisgaard Kristensen (UBK) - Fraværende 

  

Elever: 
Elevrådsformand 

Elevrådsnæstformand 

 
Skolens ledelse:  

Skoleleder Karin Svendsen (KS) - referent 

Pædagogisk leder (udskoling) Henrik Boye 

Christensen (HBC) 

 

Gæster: ingen  

 
Punkt (+ansvarlig) Hvordan 

behandler vi 

punktet? * 
OBS 

Forberedelse 

Tid Referat - hvem gør hvad hvornår? 

OBS: Beslutning, deadline og kommunikation 

1) Velkommen (DFD). 

a) Godkendelse af 

dagsorden  
b) Velkommen til 

ny 

elevrådsforman
d og 

elevrådsnæstfor

mand 
c) Præsentationsru

nde 

 

B 10 Fraværende: Ulla, Christina  

2) Skolens arbejde (KS)  
a) Generel 

orientering fra 

skoleleder 

b) Opfølgning fra 

sidst ift. ”grønt 

areal ud mod 

Vestbadet” 

 

O 

 

- læs 
medsendte 

skriv fra 

Karin 
- Der er tid til 

eventuelle 

spørgsmål 
 

 

20 2a) Diverse info og opdateringer fra Karin 16.09.24 

 

• Vi er godt i gang med at arbejde med vores APV. Vi lavede den i foråret/sommeren 

og den består af kommunens trivselsundersøgelse, vores egen APV spørgeramme 

samt sygefraværsstatistikker. Der er lavet en procesplan i MED, hvor de forskellige 

medarbejderrepræsentanter sammen med deres pædagogiske leder har fremlagt 

udvalgt data. Dereft er er det besluttet i MED at den enkelte afdeling også 

gennemgår deres data og efterfølgende vælger noget ud de vil arbejde med. Dette 
vender tilbage i MED, hvor vi kigger på fællesnævnere og laver handleplanen for 

hele skolen.   

  

• Vi har nu forældre, der gerne vil være en del af Forældrerådene i ASF. Den 9/10 

mødes vi med forældrerådsrepræsentanterne. Vi vil gennemgå de anbefalinger 
bestyrelsen har lavet, samt hjælpe dem godt i gang med forældrerådsarbejdet. Der er 

stadig plads til flere forældre.  

  

• Vi har haft Bogæderdag og Grønne Sammen uge. Og det er bare skønt med gode 

traditioner.  

  

• Vores 9. årgang har været i Berlin, de har haft en fantastisk tur.    

  

• Vi går her i efteråret i gang med en proces omkring sammenhæng i overgangene for 

vores elever i almen. Det skal vi også drøfte i bestyrelsen. Men første skridt er at lave 
en plan for inddragelse og beslutninger i MED.   

  

• Vi er også kommet godt i gang med en nye ramme for ledelsessamarbejdet. Her har 

vi ændret på den måde vi mødes og samarbejder med afsæt i den nye 

ledelsesstruktur. Vi har aftalt at vi evaluerer omkring juletid. Men vi oplever at være 
rimelig godt med og kan se fremad og ikke kun at brandslukke og "drifte", men også 

at have øje for ting frem i tiden.   

  

• Normalt deler jeg ikke, hvor mange ansøgninger vi har til stillinger, men den sidste 

lærerstilling havde vi 99 ansøgninger til. Så det kan vi kun være meget tilfredse 

med.   
 

• Er der behov for at drøfte udmeldingen i forhold til budgetforliget?  

 

2b) Mette har alt med VFF og Vestbadet og de bakker om omkring en ansøgning til at tage 

området i brug til parkering,  



* Orientering (O) Drøftelse (D) Beslutning (B) 

Forældre bekymrer sig også pga de mange parkerede biler på vejen.  
Karin skriver udkast til en ansøgning, den sendes først til VFF og Vestbadet, derefter til Søren. 

Lene skriver også til udvalgmedlem omkring skolepatrulje.  

 
 

3) Bestyrelsens arbejde 
(alle) 

a) Evaluering og 

ny aftale vedr. 

netto 

 

D + B 
KS indleder. 

- Læs medsendt 

materiale vedr. 
”netto-aftalen” 

 

15 3a) 
Netto har været i kontakt med os en enkelt gang, som vi har løst, derudover er de godt tilfredse 

med vores unge. 

Henrik har været rundt i alle klasser og huske på aftalen.  
Personalet oplever at det fungerer godt i hverdagen. Eleverne har færre konflikter, da de har 

noget højere til loftet, og muligheden for at bare gå en tur. 

Eleverne er rigtig glade for muligheden, og ønsker at forsætte. De tager det alvorligt, at det er 
noget man ikke bare tager for givet.  

Der er underskreven ny aftale.  

Vi siger tak for deltagelse på mødet til Elevrådsformand og Elevrådsnæstformand – på gensyn til næste bestyrelsesmøde :-) 

3) Bestyrelsens arbejde – 

fortsat 

b) Drøftelse og 

inputs til møde i 

bestyrelsesnetv

ærk (KL) 

c) Kort opsamling 

på 

forældremøder 

(alle) 

D + B 

 
- Læs rundsendt 

mail fra 
bestyrelsesnetv

ærk (se Aula 

Skolebestyrelse
stråd sendt fra 

Rasmus d. 15. 

august 2024) 

60 3b) Oplæg til bestyrelsesnetværksmøde: 

 
Forinden mødet ser vi gerne, at man i bestyrelserne har drøftet følgende spørgsmål fra 

dagsorden:  

• Hvad skal Bestyrelsesnetværkets formål være? 

• Hvad skal vores formål være? 

• Hvad er vi fælles om? 

• Hvad gør vi, hvis en skole ikke kan være medunderskriver på et brev? 

• Hvad gør vi, hvis vi en dag bliver reduceret i skoleantal, såfremt der pilles ved 
skolestrukturen?  

 

Vi drøfter ovenstående og klæder Kasper og Pernille på til deltagelse i mødet.  
 

Anbefalingen er at vi ikke fremover har bestyrelsesnetværk, men man fastholder muligheden 

for at trække på hinanden, hvis der opstår noget, der er relevant for alle.  
 

3c) Opsamling på forældremøder. Vi gennemgår planlægningen, dagsorden mv.  

Folderne sendes med 0. klasserne med hjem. 

4) Skolefællesskabet med 
Nordre Skole (PMS, DFD, 

KS):  

a) Orientering 
vedr. arbejdet 

med de nye 
forældrefoldere 

+ 

forældrerådsafte
n 

O + B 5 4a) Vi skal have et nyt møde i skolefællesskabet, hvor vi kan evaluering på forældrerådsaften, 
samt hvad er det næste vi gerne vil sammen.  

Lige nu er der fokus på, hvad skolefællesskaberne kan byde ind med i forhold til 

mellemformer.  

5) Eventuelt 

 

 5 Mette, vores nye pædagogiske leder, er kommet rigtig godt i gang. 

 

Pernille tager fat i Jesper angående folderne på hjemmesiden. 
 

Ønskeliste fra personalet til bestyrelsen – Karin får spurgt ud.  

 

6) Evaluering af mødet  5 Tak for et godt møde. 

Kommende punkter: 

- Roller på 

bestyrelsesmøder. 
- Temaer for 

skoleåret/årshjul. 

- 
Forældrerepræsentanternes 

roller/opgaver mellem 

møder. 

   

 


